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Z á p i s     č .  11   
 

                ze zasedání Zastupitelstva obce Brnířov konaného dne 23. 9. 2019  

 od 19, 30 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Brnířov 
 

     Zasedání Zastupitelstva obce Brnířov bylo zahájeno v 19.30 hod. starostou obce 

Zdeňkem Šupem. Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 

92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění platných předpisů. Informace o místě, době 

a navrženém programu připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce obce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní a to od 12. 9. 2019 do 23. 9. 2019 (příloha č. 1). Současně byla 

zveřejněna na internetových stránkách obce. Starosta dále z prezenční listiny 

přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že je přítomno 9 členů 

zastupitelstva z celkového počtu 9 všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

Omluveni: 

Dále přítomni: 1 občan 

Ověřovatelé:  starosta jmenoval: Marie Kadlecová, Libuše Hynčíková 

 

1. Starosta obce Zdeněk Šup seznámil přítomné se zveřejněným programem 

jednání /příloha č. 1/, k němuž nebyly v průběhu zveřejnění vzneseny žádné 

připomínky a doplňující návrhy, a který proto doporučuje beze změny schválit. 

Jelikož ani nyní nemají zastupitelé k navrženému programu žádné připomínky, 

dal starosta hlasovat. Výsledek hlasování: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      9                        0                    0 

 

Usnesení č. 138 – Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 

 

2. Kontrola opatření z minulého jednání  

 

Starosta Zdeněk Šup doplnil k usnesení č. 137 z minulého zasedání 

Zastupitelstva: Zastupitelstvo odsouhlasilo návrh č. 2 na rekonstrukci budovy č. 

p. 41 s požadavkem na přesunutí dveří z úklidové místnosti v podkroví tak, aby 

se z úklidové místnosti vycházelo do prostoru baru. Tato změna byla 

projektantem do projektu zapracována a projektová dokumentace je již 

k dispozici ve schválené podobě.  

 

Předsedkyně kontrolního výboru Libuše Hynčíková konstatovala, že opatření 

byla splněna. 
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3. Způsob financování projektu „Sociální bydlení“ 

Starosta Zdeněk Šup seznámil zastupitele s vývojem kolem dotace na akci 

Sociální bydlení Brnířov. V současné chvíli je ukončena 1. fáze, která by měla 

být proplacena do konce roku. Dle podmínek dotace může být fáze, která je 

ukončená po 30. 9. (tj. 2. fáze projektu), profinancovaná až v následujícím roce. 

Z tohoto vyplývá, že zde dojde k delší prodlevě mezi proplácením dotace a 

splatností dodavatelských faktur, které jsou dle Smlouvy o dílo vystavovány 

měsíčně. Dle finančního plánu akce je zřejmé, že na všechny faktury vystavené 

do konce roku 2019 nemá Obec Brnířov dostatečné množství vlastních 

prostředků. Starosta navrhuje, aby si Obec Brnířov na překlenutí této časové 

prodlevy mezi splatností faktur a proplacením dalších fází dotace vzala 

investiční úvěr s možností předčasného splacení. Současně předkládá 

zastupitelstvu nabídku investičního úvěru od Komerční banky a návrh Smlouvy 

o úvěru. Zastupitelstvo zvážilo možnosti financování, prostudovalo si 

předloženou nabídku a návrh smlouvy a odsouhlasilo uzavření Smlouvy o 

úvěru za nabízených podmínek, tj. investiční úvěr ve výši 3 000 000,-- Kč, 

úroková sazba 2,43 %, možnost splatit jistinu úvěru nebo její část předčasně. 

Současně pověřuje starostu podpisem Smlouvy o úvěru. Hlasování proběhlo 

s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      9                        0                    0 

 

Usnesení č. 139 – Zastupitelstvo schválilo uzavření Smlouvy o úvěru na   

                              předfinancování akce „Sociální byty Brnířov“ ve výši                                 

                              3 000 000,-- Kč, s úrokovou sazbou 2,43 %, s možností splatit                                 

                              jistinu úvěru nebo její část předčasně. Současně pověřilo     

                              starostu jejím podpisem. 

 

4. Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření č. 6 ze dne 23. 9. 2019, 

které si zastupitelé prostudovali a schválili je s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      9                        0                    0 

 

Usnesení č. 140 – Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 6 z 24. 9. 2019. 

 

5. Různé 

 

- Zastupitelstvu byla předložena Smlouva o připojení odběrného místa 

elektrického zařízení k distribuční soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV č. 

19_SOP_01_4121569387 mezi společností ČEZ Distribuce, a. s. a Obcí 

Brnířov na připojení odběrného místa Brnířov č. p. 29. Zastupitelstvo si 
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smlouvu prostudovalo a beze změn ji schválilo. Současně pověřuje starostu 

jejím podpisem. Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: 

pro:       proti:     zdržel se:   

      9                        0                    0 

 

Usnesení č. 141 – Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o připojení odběrného místa  

                             elektrického zařízení k distribuční soustavě do napěťové    

                             hladiny 0,4 kV č. 19_SOP_01_4121569387 mezi společností ČEZ   

                             Distribuce, a. s. a Obcí Brnířov na připojení odběrného místa  

                             Brnířov č. p. 29 a pověřilo starostu jejím podpisem. 

 

- Starosta předložil zastupitelům na vědomí Dodatek ke smlouvě o uzavření 

budoucí smlouvy o připojení elektrického zařízení k distribuční soustavě do 

napěťové hladiny 0,4 kV č. 4121378899 uzavřený mezi Obcí Brnířov a 

společností ČEZ Distribuce, a. s., kterým se prodlužuje termín připojení do 

7. 7. 2020. Současně zastupitele seznámil s vývojem situaci kolem tohoto 

připojení. Jednáním s firmou ČEZ Distribuce bylo zjištěno, že opakované 

prodlužování termínu je z důvodu, že jeden ze stavebníků v dané oblasti 

nereaguje na opakované výzvy a dosud nepodepsal potřebné dokumenty. 

Společností ČEZ Distribuce bylo přislíbeno, že jakmile se tento problém 

vyřeší, proběhne připojení obratem. Zastupitelstvo vzalo situaci na vědomí 

spolu s informací, že byl starostou předložený dodatek podepsán. 

 

- Zastupitelstvu byla předložena žádost firmy Omexom GA Energo s. r. o. o 

vyjádření k připravované stavbě – připojení nového odběrného místa na p. č. 

727/1 v k. ú. Brnířov. Vzhledem k tomu, že připojení vede přes nedávno 

dokončenou místní komunikaci, povoluje zastupitelstvo uvedené připojení 

pouze za předpokladu, že bude technicky řešeno tak, aby nedošlo k porušení 

asfaltového povrchu, tzn. např. protlakem. O tomto hlasovalo s tímto 

výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      9                        0                    0 

 

Usnesení č. 142 – Zastupitelstvo povoluje připojení nového odběrného místa   

                              k odběru elektrické energie na p. č. 727/1 pouze za   

                              předpokladu, že bude technicky řešeno tak, aby nedošlo     

                              k porušení asfaltového povrchu místní komunikace. 

 

- Zastupitelstvu byla předložena žádost Správy a údržby silnic Plzeňského 

kraje o povolení ke kácení dřevin rostoucích mimo les na pozemkové 

parcele č. 885 v k. ú. Brnířov. Jedná se o jeřáby s obvodem kmene od 80 do 

105 cm, které se nacházejí v blízkosti silnice III/19011 a jsou ve špatném 
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fyzickém stavu. Zastupitelstvo kácení těchto stromů povoluje, o čemž 

hlasuje s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:     zdržel se:   

      9                        0                    0 

 

Usnesení č. 143 – Zastupitelstvo povoluje žadateli Správě a údržbě silnic   

                              Plzeňského kraje pokácení jeřábů s obvodem kmene 80-105   

                              cm na pozemku p. č. 885 v k. ú. Brnířov. 

 

- Zastupitelstvu byla předložena žádost investorů Jakuba Hirschla a Michaely 

Behenské o vyjádření k přiloženému projektu na výstavbu rodinného domu na 

parc. č. 689/14 v k. ú. Brnířov. Zastupitelé si dokumentaci prostudovali a 

s realizací záměru dle přiložené dokumentace souhlasí, o čemž hlasovali s tímto 

výsledkem: 

 

pro:       proti:      zdržel se:   

9      0    0 

 

Usnesení č. 144 – Zastupitelstvo obce souhlasí s realizací novostavby RD na  

                              parcele č. 689/14 v k. ú. Brnířov investorů Jakuba Hirschla a   

                              Michaely Behenské dle předložené projektové dokumentace. 

 

- Zastupitelstvu byl předložen Dodatek D-01 ke smlouvě o dílo č. 120/19 mezi 

Obcí Brnířov a firmou SBS Group s. r. o. na akci rekonstrukce střechy hasičské 

zbrojnice včetně změnového listu, jehož předmětem je změna střešní krytiny 

z betonové tašky KM Beta na plechovou krytinu Ruukki 30 Monterey. 

Důvodem změny je obava z vysoké hmotnosti původní krytiny ohrožující 

statiku budovy. Zastupitelstvo schvaluje předložený dodatek ke smlouvě o dílo 

a pověřuje starostu jeho podpisem, o čemž hlasuje s tímto výsledkem: 

 

pro:       proti:      zdržel se:   

9      0    0 

 

Usnesení č. 145 – Zastupitelstvo schválilo Dodatek D-01 ke smlouvě o dílo č.  

                              120/19 mezi Obcí Brnířov a firmou SBS Group s. r. o. na akci   

                              rekonstrukce střechy hasičské zbrojnice včetně změnového   

                              listu na změnu střešní krytiny a pověřilo starostu jeho  

                              podpisem. 

 

- Starosta obce se vrátil k bodu, který byl již zmiňován na jednání Zastupitelstva 

dne 25. 3. 2019, ohledně možnosti připojit se k projektu opravy krytu vozovky 

silnice I/22 a současně nechat na náklady ŘSD osadit nové silniční obruby a 

dále nechat udělat nové chodníky, kdy by obec uzavřela s ŘSD smlouvu o 
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spolupráci. Tato realizace dle jednání s ing. Tomášem Macánem připadá 

v úvahu na jaro 2021, veškerá povolení a projektovou dokumentaci bude 

vyřizovat ŘSD.  Obci Brnířov bude předložena cenová nabídka na vybudování 

nového povrchu chodníků ke schválení. Zastupitelstvo vzalo tyto informace na 

vědomí. 

 

- V souvislosti se silnicemi se rozpoutala diskuze ohledně zpomalení provozu 

v obci. Radar, který je umístěný ve směru od Hluboké již nejde opravit. 

Zastupitelstvo přislíbilo, že bude nákup nového radaru zahrnut do rozpočtu na 

následující rok. 

 

- Přítomná občanka obce sdělila zastupitelstvu, že akademický malíř pořádá u 

příležitosti svého životního jubilea svoji vernisáž obrazů včetně dopravy. 

Požádala zastupitele, aby tuto informaci dále sdíleli. Dále vznesla prosbu, zda 

by bylo možné z obecního rozpočtu uhradit asi 20 koláčů, které by byly pro tuto 

příležitost koupeny jako občerstvení. Starosta obce uvedl, že na takový nákup 

máme v rozpočtu prostředky a že nákup Obec Brnířov zaplatí. 

 

- Dále přítomná občanka podala podnět, zda by bylo možné v budoucnu 

vybudovat cyklostezku mezi Brnířovem a Kdyní v trase bývalé cesty vedoucí 

od č. p. 26 do Kdyně. Stezka by se tak stala příjemnějším a bezpečnějším 

spojením s přilehlou Kdyní, kam musí i starší občané za nákupy, než je 

v současné době značně frekventovaná silnice. Starosta k tomuto tématu uvedl, 

že je možné o tomto do budoucna jednat, ale že pozemky, které by byly 

takovou stezkou dotčené, nejsou ve vlastnictví Obce Brnířov. Z tohoto důvodu 

nevidí projekt jako příliš reálný. Blíže se tímto problémem zastupitelstvo 

nezabývalo.  

 

Jelikož byl program vyčerpán a nebyly další náměty a připomínky ukončil starosta 

zasedání ve 22:15 hodin. 

Termín příštího zasedání byl stanoven na 21. 10. 2019 od 19:30 hodin. 

 

Zapsala: Ing. Věra Jandová dne:  24. 9. 2019 

 

Ověřovatelé:  Marie Kadlecová 

 

     Libuše Hynčíková 

 

 

 

 

 

Petr Kaše                                                         Zdeněk  Šup 

místostarosta obce                                                          starosta obce 


